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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének és Hét Község Képviselő-testületének 2012. 
február 13-án 13.00 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Bánréve Község Képviselő-testülete: 
 

Hajdu Gábor József polgármester,  
Tóth Csabáné alpolgármester asszony, 
Elekes Péter képviselő,  
Kovácsné Kuzma Erika képviselő, 
Labant Zoltán képviselő, 
Szűcs Józsefné képviselő, 
Tóth Tamás Gábor képviselő. 

 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 

Bán János ÁMK igazgató.  
   
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, a 7 fő képviselőből mind a 7 fő képviselő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szűcs Józsefné képviselőt és Tóth Csabáné alpolgármestert 
javasolta. 
 
Elekes Péter: Lenne egy észrevétele. Szeretné, ha az egyik hitelesítő Tóth Tamás Gábor lenne. 
Lenne egy ilyen ügyrendi javaslata. 
 
Hajdu Gábor József: SZMSZ szerint névsor szerint haladunk, én semmi okát nem látom, 
szerintem maradjuk Mariann és Alpolgármester asszony mellett, lehitesítik ők a 
jegyzőkönyvet 
 
Elekes Péter: Volt egy ügyrendi javaslata. Szeretné, ha ezt elfogadnák. 
 
Hajdu Gábor József: Az SZMSZ-szel ez ellentétet. Tehát az SZMSZ-t kell ehhez módosítani 
Képviselő Úr. Nem teszem fel szavazásra.  
 
 Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen és 1 ellenszavazattal 
elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
 
Napirend:  1./ A Bánréve ÁMK 2012. évi költségvetésének megtárgyalása  
   Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
   2./ Indítványok, javaslatok. 
 
 
Jelen vannak: Hét Község Képviselő-testülete: 
 
   Bende György polgármester, 
   Keszler János alpolgármester, 

Kucserákné Szeles Mónika képviselő, 
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Nazareczki Istvánné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Henyecz Sándorné körjegyző. 
 
Bende György polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Hét Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert az 5 képviselőből, 4 fő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Keszler János alpolgármestert és Nazareczki Istvánné képviselőt 
javasolta.  
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
 
Napirend: 1./ A Bánréve ÁMK 2012. évi költségvetésének megtárgyalása 

Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 

2./ Indítványok, javaslatok 
 
 
1./ napirendi pont: A Bánréve ÁMK 2012. évi költségvetésének megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy Sajópüspöki és Serényfalva Képviselő-
testülete nem tud részt venni az ülésen betegség miatt. Serényfalvától kaptunk egy e-mailt, 
melyet jegyző asszony ismertet. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ismertette Serényfalva polgármestere által küldött e-mailt, mely jelen 
jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Henyecz Sándorné: Sajnos Sajópüspöki Képviselő-testülete betegség miatt nem tud jelen 
lenni az ülésen, de saját testületi ülésen megtárgyalta és elfogadta a költségvetést. Bánréve 
Önkormányzatának a testületi határozatot megküldik. 
 
Hajdu Gábor József: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalta e napirendet, kérte a 
korelnököt, ismertesse a bizottság döntését. 
 
Labant Zoltán: Mai napon a bizottság tárgyalta az ÁMK 2012. évi költségvetését, és javasolja 
a Bánréve ÁMK költségvetését elfogadni,  a Móra Ferenc tagiskolára vonatkozóan a dologi 
kiadások előirányzatát 140.000,- Ft-tal csökkenteni.  
 
Hajdu Gábor József Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette fel az ÁMK 2012. évi 
elhangzottak szerinti módosított költségvetését. Bánréve Község Képviselő-testülete 4 igen 3 
ellenszavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
12/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  A Bánréve ÁMK 2012. évi költségvetésének megtárgyalása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK költségvetésénél a 
Móra Ferenc tagiskolára vonatkozóan a dologi kiadások előirányzatát 140.000,- Ft-tal 
csökkenti. A módosított költségvetést elfogadja. 
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Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
Bende György: Szerna Csaba Serényfalva Község Polgármesterével telefonon beszélt a 
módosításról. Nem nagy volumenű a változás, javasolja elfogadni azt. 
 
Bende György Hét Község Polgármestere szavazásra tette Bánréve ÁMK 2012. évi 
elhangzottak szerint módosított költségvetését. Hét Község Képviselő-testülete 4 igen 
szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
 14/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  A Bánréve ÁMK 2012. évi költségvetésének megtárgyalása 
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bánréve ÁMK költségvetésénél a Móra 
Ferenc tagiskolára vonatkozóan a dologi kiadások előirányzatát 140.000,- Ft-tal csökkenti. A 
módosított költségvetést elfogadja. 
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős: polgármester 
 
Henyecz Sándorné: Tájékoztatta a képviselőtestületeket, hogy Sajópüspöki Község 
Képviselő-testülete már a módosított költségvetést fogadta el. 
 
 
2./ napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Bende György: Nem tartozik az iskolafenntartó társuláshoz a dolog, de szeretné megköszönni 
Bánréve hozzájárulását az informatikai nyomvonal építéshez. Tájékoztatásként elmondta, 
hogy 2 évvel ezelőtt benyújtottak egy pályázatot. Ha február végéig nem tudják benyújtani a 
jogerős építési engedélyt, akkor a pályázat el is veszhet. Szlovák-magyar pályázat. Tornaaljai 
Kistérség is pályázott. A pályázat lényege: 2 község és térség össze tudjon kapcsolódni 
informatikai háttérrel, ami a jövőben tudja erősíteni a két térséget. A magyarok lakta 
Tornaaljai Kistérségben problémát jelentett az internet használata. Hosszabb jövőbeni 
együttműködés volt a gondolatuk, tartalommal hogy fogják megtölteni. Voltak viták a 
testületi üléseken. A pályázat előkészítésénél figyelembe vették a területhasználatra 
vonatkozó jogszabályokat. A MÁV-nak 300 ezer Ft-os használati díjat fizettek ki. Van egy  
személy, aki a 120 ezer Ft-os használati díjra vonatkozóan semmit nem nyilatkozott. A 
Hírközlési Felügyelettel mindent lerendeztek. A VÁTI azonban nem köt szerződést velük 
addig, míg nincs építési engedély. Ezzel a magyar kistérségnek 240 ezer Eurót lehetne nyerni, 
Szlovákiának 300 ezer Eurót. A Tornaaljai Kistérség azonban már megszerezte az építési 
engedélyt, náluk teljesen más, egyszerűbb az eljárás. Nálunk nem ilyen rugalmasak. Ők már 
január első hetében be tudták adni a HIF-nek az engedélyt. A tervező arra törekedett nálunk, 
hogy a lehető legkisebb mértékben rombolják a járdát, utat, és azt helyre is kell állítaniuk.     
 
Bánréve Község Képviselő-testülete a tájékoztatást tudomásul vette. 
 
Több indítvány, javaslat nem hangzott el, Hét Község Képviselő-testülete az ülésről távozott.  
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Ezután Bánréve Község Képviselő-testülete folytatta az ülésezést. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

Szűcs Józsefné               Tóth Csabáné 
    képviselő                  alpolgármester  
 
 
                   
Hét Község részéről: 
 
 
 
 
Bende György         
 polgármester              
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
Keszler János                    Nazareczki Istvánné 
alpolgármester                                 képviselő 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2012. február 13-án 14.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester, 
   Tóth Csabáné alpolgármester,  

Elekes Péter képviselő,  
Kovácsné Kuzma Erika képviselő, 
Labant Zoltán képviselő, 
Szűcs Józsefné képviselő, 
Tóth Tamás Gábor képviselő. 

 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző. 
 
   
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, a 7 fő képviselőből mind a 7 fő képviselő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szűcs Józsefné képviselőt és Tóth Csabáné alpolgármestert 
javasolta. 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
 
Napirend: 

 
1./ Pályázatokkal kapcsolatos aktuális feladatok megbeszélése 

-  Egészség-megőrzési programmal kapcsolatosan 
 Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
               Verb Mihály pályázati tanácsadó 
 - A faluközpont rekonstrukcióval kapcsolatos tájékoztatás 
 Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 - Tájékoztató az Aventis Consultin Kft válaszáról 
 Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
2./ Közterület használat szabályairól szóló rendelet megtárgyalása  
Előadó: Tóthné Mustos Beatrix jegyző  
 
3./ Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének megtárgyalása 
 - Napköziotthonos Óvoda költségvetése, 
 - Polgármesteri Hivatal költségvetése 

Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
   Labant Zoltán a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság korelnöke 

   
4./ Bizottsági struktúra kialakítása 
Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
5./ Indítványok, javaslatok 
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1./ napirendi pont: Pályázatokkal kapcsolatos aktuális feladatok megbeszélése 
 
Hajdu Gábor József: Elmondta, hogy a pályázati összefoglalót, melyet minden képviselő 
megkapott, Verb Mihály pályázati tanácsadó küldte. Nem az egész településre vonatkozóan, 
hanem az óvodai dolgozók, és az óvodás szülő körében lenne megvalósítva. Verb Mihály nem 
tudott eljönni az ülésre. Ha kap felhatalmazást, elkészíti a pályázatot. Rendelkezik egy 
programmal, melyhez az önkormányzatnak nem kell önerőt biztosítani. Amikor nagy bajban 
volt a jégverés után Bánréve, a médiával a kapcsolattartást Ő segítette. Akkor önzetlenül 
segített településünknek, ezután is segíteni szeretne. Ezért köszönet jár. Ha a testület úgy dönt, 
elkészítené a néhány millió forintos pályázatot, de értesítsük róla. A megbízásához testületi 
döntés szükséges. Van egy másik pályázat, a Leader-es. Több pályázat fut, a focipálya 
melletti 2 ha területet már bérbe adta az önkormányzat 2 vállalkozónak. Ők is ilyenre 
pályáztak, és nyertek is. A településünk megújítására is van lehetőség. Elsődleges tájékoztatás 
szerint 20 millió Ft körüli összegre tudnánk pályázni a Leader-ben. Nem volna szerencsés 
kihagyni. Önerő nem szükséges hozzá, de az ÁFA-t az önkormányzatnak kell fizetnie, ami 27 
%. Falu rekonstrukciós tervünk van. Kérte, vizsgálja meg a testület a Kossuth Lajos út ózdi 
kivezető szakasza mellett lévő üres területen játszótér, illetve a katolikus templom melletti 
parkban egy emlékmű építését. Lehetne ott ünnepelni a nemzeti ünnepeket. A következő 
ülésre a falu megújítási projektet elkészíttetnénk a pénzügyi bizottsággal. Javaslatot hoznánk 
a testület elé. Az egészség-megőrzési programmal kapcsolatban javasolta adjon a képviselő-
testület megbízást Verb Mihály részére, készítse elő a pályázatot. Ha nyer, valósítsa meg a 
testület ezt a programot. Május 30. a határidő, tehát az idő rövid.  
 
Tóth Tamás Gábor: Miről szólna a felhatalmazás, amit Verb Mihály részére adna a testület? 
 
Hajdu Gábor József: Készítse el a pályázatot. 
 
Tóth Tamás Gábor: Létrejön-e szerződés Verb Mihály és az önkormányzat között? 
 
Hajdu Gábor József: Igen, létrejönne egy szerződés. Az szerepelne benne, hogy részt kíván 
venni az önkormányzat ebben a pályázatban, Verb Mihály készítse el a pályázatot, és ez az 
önkormányzatnak egy fillérjébe sem kerül. Erre adnánk felhatalmazást. A szerződést 
elkészítik, a testület megnézi, és ha szükséges változtat rajta. A szerződés ezután aláírható. Ha 
a testület elfogadja, akkor lehet tovább lépni. Erre kér szavazást. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
Képviselő-testület 6 igen 1 tartózkodás szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
13/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Egészségre nevelő és szemléletformáló életmód programok pályázata 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Egészségre nevelő és 
szemléletformáló életmód programok pályázaton részt kíván venni. A pályázat  
előkészítésével megbízza Verb Mihályt, a Head – V Marketing Kommunikációs Kft. 
ügyvezető igazgatóját.  
 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy tájékoztassa nevezettet a megbízásról és készítsék elő a 
szerződés tervezetet, melyet a Képviselő-testület előtt ismertessen. 
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Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor József: Direkt hagyta a végére e napirendnek az Aventis Consult Kft.ügyét. 
Tájékoztatta a Képviselő-Testületet az Aventis Consult Kft.  leveléről, melyet a képviselők 
megkaptak. Azért tette mindezt, mert ezen a testületi ülésen kellett beszámolnia. Javasolta, 
bízza meg a testület az Aventis Consult Kft-t, folytassa a pályázatot, írja ki a feltételes 
közbeszerzést. Tekintse a testület a 3 ajánlattevőt érvényesnek, és folytassák a pályázatot, 
ahogy elkezdték.  
 
Tóth Tamás Gábor: Decemberben is elmondta, most is fenntartja a FIDESZ frakció csoport 
javaslatát. Az Aventis Consult Kft. levele nem is arról szól, amit a határozatban 
szerepeltettek, kértek. Semmit mondó a levél. Nekik ezzel a levéllel nem kell foglalkozni. 
Semmisnek minősítették a szerződéseket. Szóba sem jöhet, hogy előző határozatukat 
megmásítva folytassák a pályázati eljárást. 
 
Hajdu Gábor József: Kérdezte, van-e valakinek más véleménye? 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette Tóth Tamás Gábor által elmondottakat. 
 
Tóth Tamás Gábor: Nem azért mondta el amit mondott, hogy erről szavazzon a testület. Több 
alkalommal megtették, többszöri nekifutással. Ennek az ügynek folytatása nem kell, hogy 
legyen. Az Aventis Consult Kft .levele nem válasz a határozatukra.  
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette, ki ért egyet azzal, hogy a pályázatot 
folytassák? 
Képviselő-testület 1 igen, 1 tartózkodás és 5 ellenszavazattal meghozta a következő 
határozatot: 
 
14/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Pályázatokkal kapcsolatos aktuális feladatok megbeszélése 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő testülete nem kívánja folytatni  az 
Önkormányzat fenntartásában lévő intézmények alternatív fűtési rendszer kiépítésének 
pályázatát. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
2./ napirendi pont: Közterület használat szabályairól szóló rendelet megtárgyalása  
 
Hajdu Gábor József: Nem javasolja e napirend tárgyalását, kérte, napolják el a következő 
ülésre. Felkérte a jegyző asszonyt, mondja el indoklását. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslata alapján elkészítette a 
rendelettervezetet. Ezt a társadalmi nyilvánosság elé kifüggesztettük. A közterület használat 
építési ügy, egyeztetni szeretné  az építésügyi jogszabályokkal. Önhibáján kívül történt ez, 
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hiszen beteg volt, és a költségvetéssel foglalkozott jobban. Kérte a testületet, hogy a 
következő ülésig adjon neki határidőt az egyeztetésre. Ne találjanak az ügyben hibát felsőbb 
szinten.  
 
Tóth Tamás Gábor: Polgármester úr  javasolta elnapolni, szavaztassa meg. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette, ki ért egyet azzal, hogy e napirendet 
elnapolják a következő ülésre? 
Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
15/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Közterület használat szabályairól szóló rendelet megtárgyalása  
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a  közterület használat szabályairól 
szóló rendelet megtárgyalását a következő ülésre elnapolta. 
 
Határidő: következő ülés 
Felelső: jegyző  
 
 
3./ napirendi pont: Az önkormányzat 2012. évi költségvetési rendeletének megtárgyalása 

 - Napköziotthonos Óvoda költségvetése, 
 - Polgármesteri Hivatal költségvetése 

 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
tárgyalta e témát. Kérte a korelnök urat, ismertesse a bizottság döntését.  
 
Labant Zoltán: Mai napon a bizottság tárgyalta az önkormányzat, a hivatal és a 
napköziotthonos óvoda 2012. évi költségvetését. Bizottság javasolja újra áttekinteni a 
napköziotthonos óvodánál mind a személyi, mind a dologi kiadási előirányzatok 
csökkentésének lehetőségét. A hivatal költségvetését javasolja újra áttekinteni a kiadási 
előirányzatok csökkentésének lehetőségével. Az önkormányzat költségvetésének 
előterjesztését javasolja áttekinteni a lehetséges kiadások csökkentésének függvényében. Így 
javasolja a 2012. évi költségvetési előterjesztést egy 2. fordulóban újra tárgyalni. 
 
Hajdu Gábor József: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság még egy ülést tart, ezt követően a 
testület újból tárgyalja. A törvény lehetőséget ad erre, az országos költségvetés kihirdetése 
után 45 nappal kell beterjeszteni a testület elé a helyi költségvetést, melyet mi megtettünk.  
Március elejéig lehet elfogadni véglegesen a költségvetést, beleférünk az időbe. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
16/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Az önkormányzat,  a Napköziotthonos Óvoda, Polgármesteri Hivatal 2012. évi 
költségvetésének  megtárgyalása 
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Bánréve Község Önkormányzat Képvsiselő-testülete az Önkormányzat, a Napkoziotthonos 
Óvoda és a Polgármesteri Hivatal költségvetését a következő ülésen tárgyalja, figyelembe 
véve a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság addig kialakított javaslatait a kiadási előirányzatok 
csökkentése tárgyában.  
 
Határidő: 2012. február 29. 
Felelős: Polgármester, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
 
4. napirendi pont: Bizottsági struktúra kialakítása 
 
Hajdu Gábor József: Elmondta, hogy múlt testületi ülésen Alpolgármester Asszony javasolta 
elnapolni e napirendet. A bizottságok hiányosak, tagokat és elnököket kell választani. Kérte a 
javaslatokat. 
 
Tóth Csabáné: Megtárgyalták e témát, és az alábbiakban egyeztek meg: a Pénzügyi és 
Ügyrendi Bizottságban Labant Zoltán, Elekes Péter és Tóth Tamás Gábor legyenek a tagok. A 
Humán Bizottságban Kovácsné Kuzma Erika, Szűcs Józsefné és Tóth Tamás Gábor legyenek 
a tagok. 
 
Hajdu Gábor József: A tagok saját maguk közül választanak elnököt. 
 
Tóth Csabáné: Javasolja, hogy a Humán bizottság elnöke Tóth Tamás Gábor, a Pénzzügyi és 
Ügyrendi Bizottságé Labant Zoltán.  
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
Képviselő-testület 7 igen szavazattal meghozta a következő határozatot: 
 
17/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy: Bizottsági struktúra kialakítása 
 
 
1. Bánréve Község Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága az alábbi: 
    Labant Zoltán elnök,  
    Elekes Péter tag,  
    Tóth Tamás tag.  
 
 2.  Bánrvéve Község Önkormányzatának Humán Bizottsága az alábbi: 
      Tóth Tamás Gábor elnök, 
      Kovácsné Kuzma Erika tag, 
      Szücs Józsefné tag.  
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: bizottsági elnökök 
 
5. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
Labant Zoltán: Elmondta, hogy a múlt testületi ülésen a focipálya melletti 2 ha területre 
hozzájárulást adott a vállalkozóknak a testület a földmunkákra. Voltak már Ők is 
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személyesen? Jó lenne meghívni Őket egy testületi ülésre, hogy a testületi tagok is 
megismerhessék Őket.  
 
Hajdu Gábor József: A rendezési terv módosítása pár héten belül lerendeződik. Ezután 
mindenképpen sort kell keríteni a terület adás-vételére. Megvárja a testület ezt az időpontot, 
vagy a következő ülésre önálló napirendként legyenek meghívva? 
 
Labant Zoltán: Jöjjenek el a következő testületi ülésre, Ő ezt javasolja. 
 
Kovácsné Kuzma Erika: Nagy gondot okoz településünkön a belvíz. Sok lépés az ügyben nem 
történt. Jön az olvadás, ismét gondok lesznek. Amíg nem írnak ki pályázatot a belvízelvezetés 
megoldására, addig a közfoglalkoztatás keretében dolgozókkal kellene árkot ásatni már most. 
Ő vállalja, hogy megtudja, hol voltak régen az árkok. Ha nem is teljesen, de részlegesen meg 
kellene oldani a problémát. 
 
Labant Zoltán: Tájékoztatta a képviselő-testületet a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság legutóbbi 
ülésén hozott döntésekről. A határozat kivonatok jelen jegyzőkönyv mellékletét képezik. 
 
Hajdu Gábor József: A falugyűlésen példátlan dolog történt. Van olyan képviselő – Elekes 
Péter – , aki valótlanságot terjeszt suttyomban a faluban. Nem volt eddig gond. Nem volt 
alapja, és tisztességtelen. A volt képviselő-testület tagjait, a hivatal dolgozóit, a jegyzőt, a 
polgármestert nagy nyilvánosság előtt vádolta, és ez közfelháborodást okozott: 
megmanipuláltuk a jegyzőkönyveket. Ez rágalmazás. Felszólítja Elekes Pétert, hogy azonnal 
mondjon le, és hagyja itt a képviselő-testületet. Rossz fényt vet a hivatalra és a képviselő-
testületre egyaránt. Mérlegelje, csak felszólítja, hogy méltatlan a képviselői eskühöz, hogy így 
viselkedjen. Tóth Tamás Gábortól mocskolódást tapasztalt a személyére vonatkozóan. 
Hivatali visszaélés stb. Falugyűlésen volt rá reakció. Tóth Tamás Gábor kérjen a nagy 
nyilvánosság előtt elnézést tőle. Milyen ítélet alapján mondta, amit rá mondott? Ezt a faluban 
sokan készpénznek veszik. Most is megtehetik az elnézés kérést. Ha vizsgálat mást bizonyít, 
akkor sem tehetik meg. Ettől tartózkodjon a jövőben, ilyet ne tegyen. Ilyen még soha nem volt 
Bánrévén! 
 
Elekes Péter: Lehet, hogy erős kifejezést használt. Ő hangfelvétellel rendelkezik a testületi 
ülésekről, bármikor tudja bizonyítani. 
 
Hajdu Gábor József: Ha be tudja bizonyítani, nyomozzon nyomozó hivatal, vagy rendőrség 
szakértőkkel! Tegyenek ennek a végére már pontot. Mindenki vagánykodik. Jogi lépéseket 
tegyenek ennek érdekében. A parttalan vitákról tárgyalt a pénzügyi bizottság: módosítani 
javasolják az SZMSZ-t. A jegyzőkönyvekbe ne írjuk bele a 80 %-át annak, ami az üléseken 
elhangzik, hiszen nem szó szerinti jegyzőkönyvet kell írni. Ha be tudja bizonyítani, hogy más 
döntés született, mint amik a jegyzőkönyvbe kerültek, indítson a testület jogi lépéseket erre 
vonatkozóan! Az egész helyzetet tisztázni kell, ez közös érdek. Kéri a testület tagjait, 
fontolják meg, hogyan szavaznak. Az előző képviselő-testület tagjait, hivatali dolgozókat, 
jegyzőt, polgármestert nem lehet súlyos vádakkal illetni csak úgy. Nem tette meg Elekes 
Péter, hogy lemond, indítsuk el a jogi lépéseket? Felháborító, ami a falugyűlésen történt. 
Mindig csak Elekes Péter mocskolódása az igaz? Bevédhetik Elekes Péter frakció vezető urat. 
 
Tóth Tamás Gábor: Zavarja a mocskolódás szó. A fűtéssel kapcsolatban az aggályait mindig 
elmondta. Decemberben ezeket összesítve mondták ki a határozatot. Nem mocskolódásnak 
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szánták, az aggályaikat mondták el. Nem védi Elekes Pétert. Ha polgármester úr úgy 
gondolja, hogy politikai támadás vagy egyéb, a jegyző asszonnyal együtt jelentsék fel Őket. 
 
Hajdu Gábor József: A mocskolódás a hivatali visszaélésre egyszerűen tisztázható lett volna. 
Belső ellenőrzéssel ez simán megoldható lett volna. De ez a képviselő-testület nemet mondott 
rá! Elekes Péter és Tóth Tamás Gábor bevédték egymást. A sötét dolgok nem a nyilvánosság 
előtt zajlanak. Nem kell ide belső ellenőrzés, Tóth Tamás Gábor jobban ért hozzá. A testület 
teszi a dolgát, vagy a hivatal? Mondja ki egy jogász, mi az igaz, ne egy nyegle. 
 
Tóth Tamás Gábor: Ki a nyegle? Ő vagy Elekes Péter? 
 
Hajdu Gábor József: Egyikre sem érti, csak vannak ilyen emberek. Belső ellenőrzés mondja 
ki, hogy megtörténtek-e a bűncselekmények, mert ezek súlyos vádak! Nem akar senki tiszta 
vizet önteni a pohárba? Áll a nyilvánosság elé! Ítélet hirdetésig ezeket a csúnya vádakat egy 
emberre ráolvasni nem lehet. A személyét támadta meg Tóth Úr. Most is fogja javasolni, 
nézessék meg belső ellenőrzéssel az egész ügyet. Falugyűlés után szeretnének tisztán látni az 
emberek. Elekes Péter által okozott közbotrányt okozó rágalmazásért a képviselő-testület a 
testületeket, jegyzőt, polgármestert, hivatali dolgozókat védve tegye meg a jogi lépéseket.  
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az utóbbi mondatát, mely szerint a 
képviselő-testület tegyen feljelentést rágalmazás, becsületsértés miatt. 
 
Képviselő-testület 1 igen, 1 tartózkodás és 5 nem szavazattal meghozta a következő 
határozatot: 
 
18/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Feljelentés becsületsértés, rágalmazás  miatt  
 
Bánréve Község Önkormányzat Képviselő-testülete nem kíván feljelentést tenni Elekes Péter 
képviselő ellen a  közmeghallgatáson tett megnyilvánulására, mely szerint a jegyzőkönyvek 
meg lettek manipulálva. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
  
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette, belső ellenőrzést bízzák meg, vizsgálják 
meg az Aventis ügyét. Legyen korrekt vizsgálat. 
 
Tóth Tamás Gábor: Mindig meg lehet szavaztatni?  
 
Hajdu Gábor József: Ne Tóth Tamás Gábor vizsgálódjon, hanem a belső ellenőrzés.  
 
Tóth Tamás Gábor: Ezt magasabb fórumok fogják megvizsgálni. Ne akarja már a belső 
ellenőrzéssel vizsgáltatni. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette, hogy az Aventis Consult Kft-vel a 
fűtéskorszerűsítés ügyében létrejött szerződéseket a belső ellenőrzési csoport vizsgálja meg. 
 
A Képviselő-testület 2 igen, 5 ellenszavazattal a következő határozatot hozta: 
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18/2012.(II.13.) sz. határozat: 
 
Tárgy:  Belső ellenőrzés elrendelése  az Aventis Consult Kft-vel kötött szerződésekre 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete nem rendeli el az Önkormányzat 
fenntartásában lévő intézmények alternatív fűtési rendszer kiépítése  pályázata ügyében az 
Aventis Consult Kft-vel kötött szerződéseknek az Ózdi Kistérség Többcélú Társulása általi   
belső ellenőrzését. 
 
Határidő: azonnal 
Felelső: polgármester 
 
 
Hajdu Gábor József: Ha feljelentést tesznek, első körben a belső ellenőrzés fog vizsgálódni.  
 
Tóth Tamás Gábor: Normális mederben folyik a dolog, polgármester úr miért ideges? 
 
Hajdu Gábor József: Egyáltalán nem ideges. Kérte jegyző asszonyt, ismertesse az Aventis 
Consult Kft.  levelét. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ismertette az AVentis Consult Kft. levelét, mely jelen jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor József: Egészen másként látja a másik fél az ügyet, mint a képviselő-testület. 
Magasabb fórum még nem hozott döntést. Lehet itt hazaárulózni. 
 
 
Hajdu Gábor József polgármester megköszönte a mai testületi ülést és hozzászólásokat. 
 
Az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

Szűcs Józsefné               Tóth Csabáné 
    képviselő                  alpolgármester  
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